

ပိုဆင့်ပိုက်;ဂူလုံးကမ်း,ဂျး နေကန်ခိုင်ဂျေးသင်း;ယူ,ခိုင်မေးခေမ့်တူးလှိုင်းခေခေဂျေး ယင်းထုတ်,ခွမ်းပခေဗ် ငိုခင်းဂွင် တိုခင်းလမ်း;ဟူ (IFC) ဂူလုံးသုခင်းပခေဂိုင်းတူး “ပိခင်းခွင်းဂါခေပုဂ်းပွင်ဟုံးဟူ,ဂိုင်းခေမ့်ကန်ယိုခင်းယာဝ်း” တူးမိုင်း မာခင်းခေထိုင်;။ ခွင်းသေဟေးခေမ့်တူး/သီ,ပေယု.ယဝ် ယင်းမီးထိုင်;ခွင်းဂါခေဟေးသမ်ကန် ခေမ့်မေးခေမ့်တူး၊ ဂူခင်းလှိုင်း တိုခင်းမခင်းပိခေမိုင်းကွတ်းသထရီးယာဗ် (မိုင်းခွင်းဂုခေယူဗ်း)၊ ခေဂျေးဂူလုံး၊ သဝိတ်းလှိုင်းလိခင်း၊ ဟူရင်းသိတ်း ခေ,ခလးဂျပခေ, ခပ်လှိုင်းခေ။

တီးခေတုမခင်းကမ်း,မီးသင် “ယိုခင်းယာဝ်း” လုံးဂိုဝ်,ဂပ်းဂါခေသင်း;ဟေးကန်တိုက်ဂိုတ်းသင်း;ယူ,ခိုင်မေးခေမ့်တူး။ ဂူခင်း ဂိုတ်းဟေးခေတူးတိုခင်း ယု.ခေမေးခေမ့်တူး,ဂိုတ်းဟေးမာဂ်းမီးပခေ;တူဂပ်, သေကမ်း,သုခေလှိုင်းလှိုင်းတုမ့်တိုဝ် တူင်,ဂူခင်း ဂူခင်း ခလး;ခွင်းတိုခင်းသဟေဝ ကမ်း,ခေခေ ပဂ်းပိုင်တခေ;မိုင်းသင်။

တူး,တေဂိုတ်,ခေခေ.ဂင်း;ခွင်းတိုခင်းသဟေဝ ခလး;တူင်,ဂူခင်းဂုခင်းရှင်းရှင်းခိုင်;။ လွတ်;ဟေးခလးတင်းဂါခေဂျေးလှိုင်း တွင်းရှင်းခေခေ ရှင်းခွင်းတူးယွခင်းလှိုင်းပွင်လှိုင်းမာခင်းရှင်းရှင်းယဝ်ဂါခေသင်း;ဟေးခေမ့်မေးခေမ့်တူး ခလး;ခေမေးခေမ့် ဂူ; ခေမေး ခွင်းမိုင်းရှမ်းတုမမာခေ; တေး,ပေးမီးဂါခေလိဂ်,ခေခေကမ်းခေတီး (ကူး,ခေဂျေး) ပူးတူးပိုင်ပိုင်းလက်;မိုင်း ဟိုတ်း တိုင်းရှိုင်းမ့်,သေ ရှင်းဂူခင်းလှိုင်းတိုခင်းခွင်းမိုင်းခေခလး;ဟူပခေတင်း;ခေလှိုင်းတိုခင်းခေ ဂိုတ်းပိတ်;ဂါခေခေ;ရှမ်း သင်း;ဟေးခေလှိုင်းခေယဝ်။

ခေးမုခင်းဂိုဝ်,ဂပ်းဟေးခေမ့်တူး (သီ,ပေယု) တီးဂိုဝ်;မခင်း (တင်းခေ,လှိုင်း ဂျူး,လံ, 2018 ခွမ်းပခေဗ် MyAsia Consult ခပ်ကွက်, ဟိုခေထတ်းသင်း; EIA/SIA ဟိုခေခေဂး;ဟေးခေ)

လှိုင်းဟေး	ခေမ့်တူး (သီ,ပေယု)
ကွင်းတီးဟေး	ခေမ့်မေးခေမ့်တူး ခွင်းခလး;ဝိုင်းခေမ့်တူး ရှင်း,ဂို 25 ဂီး လှိုင်းမေးတိုင်းတွခင်းတင်းခေမ့် လှိုင်းဝိုင်းသီ,ပေယု.ခိုခေ;
ဟေးသင်း;ဟေး (တိုက်ယူ,ခွင်းခေဂါခေသင်း; ဂိုတ်းခလး; ခေးလုံးလှိုင်းဂါခေ သူင်,ကပ်;ဂခေ)	ခွမ်းပခေဗ် Natural Current Energy Hydropower Co. Ltd. (NCEH)
ရှင်းဟေးဟေး	210 မေးဂျေးဝတ်း (တူး, ဂါခေဟေးဟေးမိုင်းမာခေ;)
တင်းသုင်ဟေး	114 မေးတိုင်း
တင်းသုင်ခေမ့်	သုင်လှိုင်း ခေမ့်ပင်,လံ, 495 မေးတိုင်း
ပိုခေတီးကန်ခေမ့်ကင်း,ဂိုဝ်;ခေမ့်တေထုမ်း;	866.69 ရှိုင်းတူး
တခင်းကန်တေထုမ်းခေမ့်ထုမ်းပိတ်;	တခင်းလီလု (မီး 47 လင်ရှိုင်း ရှိုင်းဂူခင်းမီး 212 ဂေ့) ဂမ်းခေမ့် ပိခေတီး ဂူလုံးဂျေး ခွင်းဟေးဂျေးခေ ခေခေ; ခေခေ; ဟေးခေမ့် ဟေးခေမ့် “လင်းခေမိုင်းမာခေ;”။
ခင်းတင်းဂါခေဂျေးသင်း;	66 လှိုင်း
ဂျေးခေဂါခေဂျေးသင်း;	436.28 လာခေခေခေ;တေးလူး ကေမေးဂိုဂခေ;

ပိုခင်းလင် ခွမ်းပခီး NCEH

ခွမ်းပခီး NCEH ခန့်လှင်းမံာ်ဖှာင်လွမ်း ဗှံ၊ခေးခမ်းဂခင်လှင်းတိုခင်းလင်းဂခင်ရှိုတ်းသင်းမခင်း Directorate of Investment and Company Administration (DICA) မိုဝ်းဝခင်းထိ 7/11/2013။ ခင်းပိပ့်သံ့ခပ်လတ်းဝံဝး မီးလုမ်းငပ်းငခင်းပဂ်းဝံခင်းပိင်းလိုဝ်, (မခင်းတလေး) သေမီးလုမ်းဂိင်,ခေပံတီးခေ,ပျို,တေ့။ ဗှံဂုမ်းဂခင် မခင်း ပိခင် ကူးဂျေ့,လိင်, သေမခင်းပိခင်ပူးဗှံဂုမ်းဂခင်ခွမ်းပခီး သူလု,ကူဂ်းခံ, ယဝ်။

ခင်းပိပ့်သံ့ ခွမ်းပခီး NCEH ခပ်လတ်းဝံခေးမုခင်းဂူးလွင်းလွင်း (ကမ်,ပူးရှပ်ယံး) လွင်းဝးမခင်းမီးခွာင်တု့သင်း ခွင်းဂခင်ဗှံရှိုင်းခေမ့်သ်ခင်းဂခင်လေးသ်ခင်းယံ,ပူး။ မခင်းဂိင်,ခွင်းလွမ်းခွင်းဂခင်လုလံာ်ခေတု့ကမ်,ရှခင်သု,ဝံပူး။ ခင်းပိပ့်သံ့ခပ်ကွင်းခိပ်းရှင်းမခင်းခေခွ် မီးပူးခိပ်းရှင်းကခင်တေပိခင်ဗှံခွင်းဂခင်တီးခေမ့်တု့။ ဂူလုးဂးကမ်,မီးခေး သပ်းလိင်းမခင်းပူး။

လိင်,ခေးမုခင်းလူးသိပ်းခေတု့လတ်းဝး ခွမ်းပခီး NCEH ခန့်ယင်းရှိုတ်းဗှံရှိုင်းခေမ့်ရှပ်,ကွခင်,မခင်းထိင်း 4 ကခင် (ကခင်ကိတ်,ကွဂ်,ရှိုင်းဗှံး 15 မေးဂူးဝတ်း၊ 18 မေးဂူးဝတ်း၊ 20 မေးဂူးဝတ်း၊ 22 မေးဂူးဝတ်း) ခန့်ဝ်ခေမုခေမ့် ခခိမ် ခေမုခေမ့်ကခင်လံခင်းခေးဂူတု့ခံလေးသ်ခင်ပီ သေသိုပ်,လှင်းလှင်းခေမုခေမ့်ခွင်းရှိုမ်းဂုခင်လုင် ခေခေယဝ်။